

golden bat龙骨手胶吸汗带 批发

产品名称	golden bat龙骨手胶吸汗带 批发
公司名称	舒城县三文体育用品有限公司
价格	2.00/个
规格参数	保护部位:手掌 品牌:金拍子/goldenbat 货号:g002
公司地址	安徽省六安市舒城县桃溪镇新民村
联系电话	13093437316

产品详情

公司简介

安徽舒城三文体育用品有限公司，创立于1991年（原三文羽毛切片厂），至今已有近20年历史。总投资额为500万元人民币。厂区占地面积10000平方米，建筑面积8000平方米，其中6000平方米（三层楼）用于生产，工艺研究，产品检验。紧靠厂区有员工宿舍楼、餐厅、会客厅、室内专业试球馆、接待楼、行政楼等配套设施。从1998年开始，本公司开始引进德国先进设备，此设备可以完全摆脱目前绝大部分工厂的老旧人工分检羽毛所带来的人为不稳定因素，从而实现羽毛电脑自动化分检分类。为保证羽毛球的长期质量稳定，奠下了坚实的基础。此外，在本公司全体员工的不断努力下，经过多年的研制与发展。现拥有一支生产经验丰富及勇于创新的技术团队。本公司专业生产三文金拍子牌各个不同档次的羽毛球。产品质量已荣获“世界羽联”、“国家体育总局”、“中国羽毛球协会”颁发证书，产品达到国际比赛用球标准。为了考虑到尽可能满足各个不同技术层次的爱好者的需求，三文金拍子羽毛球共分为18个型号。从速度、耐打性、球感、稳定性、外观五个方面衡量，每个型号都有它独一无二的特点。

2008年本公司独家研发出免熏羽毛球，本公司羽毛球出厂前毛片经过蒸汽科学的熏蒸，大大地增加了羽毛球的耐打度。三文公司现有员工200人，年生产量50万打，90%产品远销瑞典、芬兰、丹麦、英国、法国、奥地利、德国、马来西亚、印尼、泰国、新加坡、澳大利亚、新西兰、美国、加拿大、日本、韩国、香港、台湾、以及10%销国内市场。选择专业选择三文 我们是全球各大品牌在中国最大的oem供应商

company introduction

anhuishucheng threepapersports goods co.,ltd.,was founded in 1991(the original threepaperfeatherchip plant),has been nearly 20 years of history.a total investment of5000000 yuan.the factory covers an area of 10000square meters,construction area of 8000 squaremeters,including 6000 squaremeters(three storeys)forproduction,technology research,product inspection.close tothe factorystaff dormitory,dining room,lounge,indoorprofessional

test hall, reception building, administration building and other facilities.

from the beginning of 1998, the company began the introduction of Germany advanced equipment, this equipment can completely get rid of most of the old factory manual sorting feather brought about by the human factors of instability, so as to realize computer automatic sorting classification. for the long-term stable quality assurance badminton, laid a solid foundation.

in addition, continuous efforts in all employees of the company, after years of research and development. now has a rich production experience and innovative technology team. the company specializing in the production of three gold card each different grades of badminton racket. the quality of the products have been awarded the "the world badminton federation", "the state sports general administration", "chinese badminton association" awarded a certificate, the products reach the international game ball standard.

in order to take into account as far as possible to meet different technical level of enthusiasts demand, three gold racket badminton consists of 18 models. from speed, durability, ball, stability, appearance of measure five aspects, each type has its characteristics of the one and only.

in 2008 the company exclusive development of fumigation badminton badminton factory, the company rush through steam scientific fumigation, greatly increased the degree of resistance to play badminton.

three of the company's existing staff of 200 people, the annual production capacity of 500,000, 90% products are exported to Sweden, Finland, Denmark, England, France, Austria, Germany, Malaysia, Indonesia, Thailand, Singapore, Australia, New Zealand, the United States of America, Canada, Japan, South Korea, Hong Kong, Taiwan, and 10% domestic sales market.

three the choice of profession

we are the world's major brand in China's largest OEM supplier!

"【厂家直销】golden bat 龙骨手胶吸汗带 正品 低价批发"的适用人群为通用，主体材质是EVA，规格为110mm*0.8mm，保护部位是手掌，品牌为金拍子/goldenbat，货号是G002，适用运动为羽毛球